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Spørgsmål: 
1) Er det korrekt, at der i forbindelse med Region Hovedstadens etablering af den nye 
lægevagt pr. 1. januar 2014 er ansat flere nye læger på børneafdelingerne? 
 
2) Hvis ja, hvor mange? 
 
3) Hvad kalkulerer R.H. med, at denne totaludgift bliver? 
 
4) Er et ekstra udgiftsbeløb til ansættelse af børnelæger medregnet i R.H.´s estimat 
over, hvad den forventede totale besparelse bliver fra den nuværende lægevagt til den 
ny lægevagt? 
(Regionsrådet er tidligere blevet orienteret om, at den årlige besparelse ville andrage 
15 millioner kroner). 
  
Svar: 
Ad 1) 
Ja, de er under ansættelse. 
 
Ad 2) 
Med den aktuelle tidsfrist har det ikke været muligt at indhente oplysninger herom. 
 
Ad 3) 
Det holdes indenfor det i budgettet afsatte, som er en del af de beregnede 26 lægeårs-
værk i akutmodtagelser/-klinikker. 
 
Ad 4) 
Ja, idet de 15 mio. kr. i budgettet er afsat som en reserve til etableringen af det en-
strengede og visiterede akutsystem.  


